
 

ВИСОКА ШКОЛА СТРУКОВНИХ СТУДИЈА  

ЗА ОБРАЗОВАЊЕ ВАСПИТАЧА И ТРЕНЕРА СУБОТИЦА 

FELSŐFOKÚ SZAKIRÁNYÚ ÓVOKÉPZŐ ÉS EDZŐ SZAK SZABADKA 

Банијска 67, тел. +381(0)24 547-870, факс +381(0)24 547-870 

Пиб: 100847552, текући рачун: 840-446666-88, матични број: 08058482, 

шифра делатности: 8542, e-mail: visokaskola@vsovsu.rs, web: www.vsovsu.rs 

Број:1166-02/24 

Датум:03.09.2024.године 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 

са 16. седнице Наставно-стручног већа, одржане дана 03.09.2024. године са 

почетком у 13,00 часова, у просторији 15 (зборница) 

 

Седници су присуствовали чланови Наставно-стручног већа: др Власта Липовац, др 

Сања Шумоња, др Наташа Чампраг Сабо, Илдико Ђокић спец, др Споменка Будић, , др 

Зоран Милић, Наташа Секулић МА, др Светлана Стојков, др Сања Николић, др 

Славољуб Хилченко, др Мате Емеше, др Бранислав Филиповић, др Милија 

Љубисављевић, др Војо Ковачевић, др Ђерђ Ердеш Кавечан, Нора Љубановић Еветовић, 

др Драган Цветковић. 

Онлајн присутни: др Ана Марковић и др Сандра Вујков. 

Присутно 19 члана Наставно-стручног већа. 

Оправдано одсутни: др Јасмина Кнежевић, др Хајналка Пожар, др Борис Личина, др 

Јасна Јовићевић, др Јелена Вемић Ђурковић и др Јадранка Ђурановић Миличић. (6 

члановаНаставно-стручног већа) 

 

Остали присутни: Нада Лукић, секретар Школе и Јелена Ђукић, записничар. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са 15. седнице Наставно-стручног већа бр. 1023- 

02/24 од 08-09.07.2024. године, 

2. Разматрање и усвајање Реферата и предлога за избор у звања, 

3. Молбе студената, 

4. Разно. 

 

Седницом Наставно-стручног већа председавала је директор Школе, др Власта 

Липовац Керић. Констатовано је да за одржавање седнице и одлучивање постоји 



кворум. Једногласно је одлучено да се седница тонски снима за потребе састављања 

записника. Прочитан је Дневни ред који је једногласно усвојен.  

 

Прва тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Записника са 15. седнице 

Наставно-стручног већа бр. 1023-02/24 од 08-09.07.2024. године. 

Др Липовац Керић је констатовала да је претходна седница одржана онлајн јер се 

до 08. јула када је почео годишњи одмор, није могао сакупити кворум што није 

коректно од стране наставника. Затим је упитала да ли има примедби на записник, 

пошто их није било прва тачка Дневног реда стављена је на гласање и једногласно је 

донета   

 

ОДЛУКА 

 

Усваја се Записник са 15. седнице Наставно-стручног већа бр. 1023-02/24 од 08-

09.07.2024. године. 

  

Друга тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Реферата и предлога за избор у 

звања. 

Др Власта Липовац Керић, је изјавила да има неколико избора у звања, и уједно 

обавестила да се подала предмета и распоред пришремљени, али нису могли бити као 

тачка дневног реда на овој седници, док се не изврши избор на одређена радна места 

како би све било по закону. Затим је реч дала председницима и члановима комисија за 

припрему извештаја и предлог а за избор кандидата. 

Прва је била, др Светлана Стојков председник Комисије за избор предавача за 

област Медицинске науке, ужа научна област Претлиничке медицинске науке. Укратко 

је образложила мишљење Комисије, као и да је др сц. мед. Вељко Ћућуз једини 

пријављени кандидат те да испуњава све услове за избор у звање предвиђене законом. 

Пошто није било додатних питања др Липовац Керић је ставила предлог на гласање, 

где је донета са 18 гласова ЗА и 1 глас ПРОТИВ 

 

ОДЛУКА 

 

Др сц. мед. Вељко Ћућуз, доктор медицинских наука-фармације, бира се у 

звање предавача за област Медицинске науке, ужа научна област Претлиничке 

медицинске науке, са непуним радним временом, на одређено време од пет година. 

 

 Други предлог је био за избор кандидата у звање предавача за област 

Медицинске науке, ужа научна област Клиничке медицинске науке, др Наташа Чампраг 

Сабо је као члан Комисије укратко изнела мишљење чланова Комисије. На конкурс се 

пријавио један кандидат др мед. Жељко Роквић, те да кандидат испуњава законске 

услове и да је предлог комисије да се кандидат  др мед. Жељко Роквић изабере у звање 

предавача. Пошто није било додатних питања др Липовац Керић је ставила предлог на 

гласање, где је донета са 18 гласова ЗА и 1 глас ПРОТИВ 

 

ОДЛУКА 



Др мед. Жељко Роквић, специјалиста радиологије, бира се у звање предавача 

за област Медицинске науке, ужа научна област Клиничке медицинске науке, са 

пуним радним временом, на одређено време од пет година. 

 

Трећи предлог за избор у звање је предавач за област Технолошко инжењерство, 

ужа научна област Прехрамбено инжењерство, др Наташа Чампраг Сабо је као члан 

Комисије изнела укратко мишљење о једином прејављеном кандидату мр Наташи 

Секулић, да кандидат испуњава све услове и да нема законских препрека и да је 

предлог Комисије да се кандидат изабере у звање предавача. Након излагања др 

Чампраг Сабо није било додатних питања, те је предлог стављен на гласање и 

једногласно донета   

ОДЛУКА 

Наташа Секулић, магистар прехрамбене технологије, свеучилишни 

специјалиста нутриционизма, бира се у звање предавача за област Технолошко 

инжењерство, ужа научна област Прехрамбено инжењерство, са пуним радним 

временом, на одређено време од пет година. 

 

 Четврти предлог је избор у звање асистента за област Медицинске науке, ужа 

научна област Клиничке медицинске науке, излагач је била др Сања Шумоња, 

председник Комисије. Укратко је изнела мишљење Комисије и обавестила присутне да 

се на конкурс пријавио један кандидат МА Жељка Попов, те да кандидат испуњава 

услове за избор у звање асистента. Након излагања није било додатних питања, предлог 

је стављен на гласање и донета са 18 гласова ЗА и 1 глас ПРОТИВ 

 

ОДЛУКА 

Жељка Попов, дипломирани физиотерапеут мастер, бира се у звање асистента 

за област Медицинске науке, ужа научна област Клиничке медицинске науке, са 

пуним радним временом, на одређено време од три године. 

 

 Пети предлог је избор у звање наставника вештина за област Физичко васпитање 

и спорт, ужа научна област физичко васпитање и спорт, излагач је био др Зоран Милић, 

председник Комисије. Такође је укратко изнето мишљење комисије да се на конкурс 

пријавио један канндидат Бојан Кмезић, те да исти испуњава све услове за избор у 

звање, као и да је предлог Комисије да се кандидат изабере у звање. Пошто није било 

додатних питања, предлог је стављен на гласање и донета са 18 гласова ЗА и 1 глас 

ПРОТИВ 

 

ОДЛУКА 

Бојан Кмезић, струковни тренер у спорту, бира се у звање наставника 

вештина за област Физичко васпитање и спорт, ужа научна област физичко 

васпитање и спорт, са непуним радним временом, на одређено време од пет 

година. 

 

 Шести предлог је избор у звање сарадник за део практичне наставе, за област 

Медицинске науке, ужа научна област Здравствена нега, из наставне базе Дом здравља 

Суботица. У име чланова Комисије др Сања Шумоња је образложила мишљење исте о 



једином пријављеном кандидату, Мелинди Тот Демек. Др Шумоња је образложила 

присутнима да је Мелинада Тот Демек дугогодишњи сарадник из наставне базе Дома 

здравља, те да испуњава све услове који су потребни за избор у звање и да је предлог 

Комисије да се именована изабере у звање. Пошто није било додатних питања, предлог 

је стављен на гласање и донета са 18 гласова ЗА и 1 глас ПРОТИВ 

 

ОДЛУКА 

Мелинда Тот Демек, струковна медицинска сестра, бира се у звање сарадник за 

део практичне наставе, за област Медицинске науке, ужа научна област 

Здравствена нега, на одређено време од једне године, из наставне базе Дом 

здравља Суботица. 

 

Трећа тачка Дневног реда: Молбе студената 

Известилац је била секретар Школе Нада Лукић, која је прочитала молбе студената 

за пријаву теме Мастер рада, Немање Вукајловића и Марије Бабић. Др Липовац Керић 

након излагања секретара Школе замолила је присутне који имају кандидате на мастер 

студијама за завршне радове да изађу у сусрет колегама којима се ближи избор у звање, 

те да их ставе у Комисију јер им је то један од услова за избор у звање. Пошто није 

било додатних питања, предлог је стављен на гласање и једногласно је донета  

 

ОДЛУКА 

Усвајају се Молбе за пријави теме Мастер рада:  

• Немања Вукајловић, МВ 45/22, тема завршног рада: „Квалитет живота деце 

предшколског узраста“. 

 Чланови комисије: - др Власта Липовац Керић, ментор, 

      - др Бојан Баги, председник, 

      - др Зоран Милић, члан, 

      - др Јасна Јовићевић, члан 

• Марија Бабић, МВ 44/22, тема завршног рада: Слободно време код деце 

предшколског узраста“. 

 Чланови комисије: - др Власта Липовац Керић, ментор, 

      - др Бојан Баги, председник, 

      - др Зоран Милић, члан, 

      - др Јасна Јовићевић, члан 

 

 

 

Четврта тачка Дневног реда: Разно. 

 Директор Школе др Власта Липовац Керић, је обавестила присутне да има више 

тема под тачком разно, замолила их је да то схвате као молбу, договор па и као 

упозорење, јер треба да сви буду упознати са свим. Прво се односи на акредитацију у 

Новом Саду, одбијени смо јер немамо довољно наставног кадра, што ће бити и проблем 

код акредитације установе наредне године, поднет је захтев Министарству просвете за 

нова радна места, уједно Комисија није за то да се спаја средња и висока Школа. Није 

покренута нова акредитација, већ је одлучено нешто друго, а то је да се акредитује 

онлајн платформа. Све више се јавља кандидата који нису у близини ни седишта а ни 

наставних центара, те би могли да пружимо услуге и тим кандидатима који су спречени 



да путују, а испити би се одржавали у Суботици. Пошто се радило цело лето, 

припремљена Моодле платформа за апликацију, замолила бих вас да доставите ваш 

материјал који имате како би се поставило на исту. Платформа пре акредитације мора 

бити припремљена са материјалом, уједно много мање кошта припрема од стандардне 

акредитације. Материјал је потребно доставити у року од петнаест дана Јовици 

Стајшићу, како би благовремено могло све да се постави.  

Друга ствар о којој желим да вас обавестим су трошкови Школе, није припремљена 

видео презентација, јер све се може проверити у рачуноводству. Трошкови школе су 

око осамнаест милиона динара, од тога два милиона је грејање, тринаес милиона 

трошкови и три милиона су добављачи, ствка коју рачуноводство другачије приказује. 

Школа средства не троши на репрезентације јер немамо потписан ни уговор са 

ресторанима, ово су трошкови пословања Школе. Прошле године трошкови су били 

око шеснаест милиона од тога смо добили од државе милион динара, а ове године није 

добијен ни један динар на конто трошкова. Заказан је састанак код Покрајинског 

секретара, где ћемо изнети наше проблеме а колико ћемо успеха имати обавестићемо 

вас након састанка. Повећали смо број уписаних студената, али и са тим бројем није 

довољно средстава како би школа без помоћи државе пословала. Морамо се и даље 

држати рестрикција коко би барем могли плате да исплатимо па је и ове године 

предвиђен период онлајн наставе предлог је већ урађен, биће прослеђен са поделом 

предмета и распоредом. Онлајн настава ће се држати како је предвиђено распоредом, 

неће бити могућности каснијег заказивања часова, биће праћење, а свако ко се не буде 

придржавао сносиће одређене санкције. Како би уштедели на путним трошковима, 

путници ће имати предавања један дан у недељи, замолила бих вас да тако организујете 

и колоквијуме и завршне радове уједно да неке обавезе поделите и са асистентима, да 

би се трошкови смањили. Такође је замолила да се ставе обавештења о резултатима 

испита у учионице. 

На крају седнице, др Липовац Керић је обавестила присутне да смо добили понуду 

као установа за пут у Охрид, за 140 Еура, три ноћења и четири дана, што је веома 

повољно, потребно је минимум тридесет пријављених, па ако има још неко ко није знао 

за понуду а има жељу да путује да се пријави па да се договори термин за пролеће  

 

Седница завршена у 13,50 часова. 

 

 

 

                                                                                     ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ  

                                                                                           НАСТАВНО-СТРУЧНОГ ВЕЋА 

                                                                                                              Директор 

                                                                                                      др Власта Липовац 

 

Записничар: 

Јелена Ђукић   

                                                                                    


